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Ing. Josef 
Hájek

57
manažer
Havířov
bez politické příslušnosti

Do politiky jsem se rozhodl vstoupit 
proto, protože věřím. Věřím, že 
jsme v naší zemi schopni najít 200 
statečných, kteří nahradí neschopné 
a zkorumpované politiky. 

Jana  
Lorencová

73
novinářka
Ostrava
bez politické příslušnosti

Více než dvacet let jsme bezmocně 
přihlíželi rabování bohatství naší 
země. Máme zákony, které netrestají 
viníky tohoto stavu. Chci se podílet 
na nápravě.

Jan  
Sedláček

34
ředitel společnosti
Bohumín
ANO 

Protože jsem už měl dost těch 
řečí v naší hospodě a nic nedělání. 
Rozhodl jsem se podpořit hnutí, 
kterému věřím, že má opravdový 
zájem pomoct lidem v naší zemi.

Martin  
Beschl

21 
student 
Dolní Lhota 
bez politické příslušnosti

Nechci už nečinně přihlížet 
na to, jak občané našeho státu 
doplácejí na chyby a podvody 
politiků a státních úředníků.

Ing. Jan 
Socha

57 
starosta 
Štramberk 
bez politické příslušnosti

Mé krédo je sloužit lidem. 
Vidím, že mnozí z nich jsou 
nespokojení, budu se tedy 
snažit prosazovat jejich zájmy. 

Róbert  
Masarovič, 
MSc.

40 
manažer 
Havířov 
bez politické příslušnosti

Do politiky mne přivedlo 
heslo: ať tady chtějí žít i naše 
děti. To současná ČR není 
a chci to změnit.

Mgr. Helena 
Pipreková

64 
podnikatelka 
Ludgeřovice 
bez politické příslušnosti

Kandiduji, protože mám 
mnoho zkušeností a hlavně 
jsem optimistka, která věří, že 
se dá vše změnit. 

Julius 
Zagyi

49 
podnikatel 
Kaňovice 
bez politické příslušnosti

V politice se chci angažovat, 
protože jsem znechucen 
současnou politickou a eko-
nomickou situací.

Ing. Vladimír 
Kulil, Ph.D.

55 
ředitel znaleckého ústavu 
Vikýřovice 
bez politické příslušnosti

Chci předat recept na pros-
peritu pro ČR s nutnou decen-
tralizací podle nejvyspělejších 
zemí světa.

Vítězslav 
Bednařík

52 
podnikatel 
Ostrava 
ANO

Do politiky mě vede pocit 
zoufalství, který  mě popadne 
při představě, že naše vlast 
bude vedena jako doposud.

Ing. Radim 
Vrbata

35 
manažer výroby 
Frýdek-Místek 
ANO

Politici už tu kradli a žvanili 
dlouho. Je načase, aby scho-
pní a slušní lidé poctivou prací 
napravili to, co oni zpackali.

Mgr. 
Vladislav 
Koval

48 
manažer 
Dolní Lhota 
ANO

Politiku chápu jako službu 
občanům a příležitost využít 
svých schopností ve prospěch 
občanů.

Milan 
Lichnovský

43 
obchodní zástupce 
Ostrava 
bez politické příslušnosti

Nechci pasivně přihlížet 
rozkrádání našeho státu. Chci 
se podílet na zastavení této 
nemravné činnosti.

Ing. Jiří 
Kopeň

59 
starosta 
Vřesina 
bez politické příslušnosti

Zvolit „zavedenou“ stranu je 
pro mě totéž jako být spoko-
jenost s tím, co se tady dělo. 
Podpořit ANO přináší naději.

MUDr.  
Miroslav 
Kobsa, MBA

59 
lékař 
Nový Jičín 
bez politické příslušnosti

Zúročení celoživotních 
zkušeností a praktických zna-
lostí pro své okolí.

Ing. Rostislav 
Kocián

41 
starosta 
Třemešná 
bez politické příslušnosti

Vadí mi, že obce jsou stále 
opomíjeným článkem řetězce 
řízení státu.  Dejme obcím sa-
mostatné peníze na investice.

Ing. Květuše 
Szyroká

64 
starostka 
Doubrava 
bez politické příslušnosti

Já se v politice pohybuji 
od roku 1980 a to politice 
komunální. Chce to změnu 
a nové myšlení.

Robert 
Lučan

37 
strážník městské policie 
Krnov 
bez politické příslušnosti

Nevymahatelnost práva, 
nezaměstnanost, korupce 
politiků atd. To vše mě trápí, 
tak jako většinu občanů v ČR.

Ing. Šárka 
Šimoňáková

30 
nezaměstnaná 
Dobrá 
ANO

Chci přispět ke zlepšení 
ekonomické a morální situace 
v naší zemi pro nás a naše 
budoucí generace.

MUDr. Radim 
Szotkowski

38 
lékař 
Frýdek-Místek 
bez politické příslušnosti

Nechci jen přihlížet jak 
je kradeno a bezúčelně 
rozhazováno. Chci to změnit, 
proto říkám ano hnutí ANO.

Martin 
Karásek

32 
marketingový manažer 
Vokovice 
bez politické příslušnosti

Pokud nezměníme zásadním 
způsobem politickou scénu, 
pak budeme svědky trvalého 
úpadku naší země.

Mgr. Vladan 
Resner

34 
překladatel 
Kopřivnice 
ANO

Díky své práci mohu srovnávat 
poměry u nás a v zahraničí. 
Rád bych žil v prosperující 
zemi vedené odborníky.

Ing. Patrik 
Bocek

34 
informatik 
Třinec 
ANO

Sedí tři vrány na plotě, a dvě 
se rozhodnou odletět. Kolik 
jich zůstane? Tři, protože 
rozhodnutí nestačí.



Martin  
Sedlář

40
jednatel společnosti
Dolní Lhota
bez politické příslušnosti

Protože se vždy ptám, co bych pro 
to, abychom žili tak, jak si představuji, 
mohl udělat já sám. Je to lepší, než 
spoléhat na druhé.

MUDr. Igor 
Nykl

50
lékař kardiolog
Frýdek-Místek
bez politické příslušnosti

K spokojenému životu je nezbytný 
i dobře fungující zdravotnický systém. 
Po mnoha letech práce jak v státním, 
tak v privátním zdravotnictví mám 
k tomu co sdělit.

Jarmila  
Uvírová

54
podnikatelka
Holasovice
ANO

Jsem žena z Opavského regionu 
s bohatými zkušenostmi z podnikání. 
Vždy jsem dbala na dodržování  svých  
slibů a mí zaměstnanci byli vždy 
za poctivou práci náležitě odměněni.

Dalibor 
Janošek

42 
živnostník 
Nový Jičín 
ANO

Věřím, že slušnost má své 
místo nejen v běžném životě, 
ale i v politice.

Ing. Josef 
Hub

31 
jednatel společnosti 
Šenov u Nového Jičína 
bez politické příslušnosti

I přes možnost zůstat pra-
covat v zahraničí mám srdce 
patriota a chci pracovat a žít 
tady, kde jsem vyrostl.

Petr 
Veselka

50 
podnikatel 
Ostrava 
ANO

Jsem přesvědčen, že po vol-
bách se hnutí ANO přičiní, 
aby drobní živnostníci neměli 
pocit, že jsou nechtění.

Ing. Antonín 
Polický

44 
ekonomický poradce 
Havířov 
ANO

Chci obcím vrátit nástroje 
k zajištění pokojného 
občanského soužití a vyšší 
bezpečnosti v obcích.

Ing. Petr 
Želinský

54 
živnostník 
Bohumín 
ANO

Nechci se už nečinně dívat 
na to, jak stejná skupina 
neschopných - či všehoscho-
pných politiků devastuje zem.

Bc. Miroslav 
Šosták

34 
příslušník vězeňské služby 
Frenštát pod Radhoštěm 
bez politické příslušnosti

Nechci nejdražší dálnice 
v Evropě, stejně nechci, aby 
lidé museli mít dvě nebo i více 
prací, aby uživili své rodiny.

Jiří 
Buřt

56 
podnikatel 
Frenštát pod Radhoštěm 
bez politické příslušnosti

Chci změnit  kritéria 
výběrových řízení, kde mo-
mentálně rozhoduje jen cena 
bez ohledu na kvalitu díla.

Marta 
Svobodová

44 
programátorka 
Karviná 
ANO

Aby politika nebyla byznysem 
pro vyvolené. Je třeba nas-
tavit nový sociální systém pro 
rodiny.

Anna 
Konderlová

65 
důchodkyně 
Bystřice 
bez politické příslušnosti

Hluboký pokles morálky plodí 
všechno zlo, které se nachází 
v naší společnosti. Svou účastí 
chci podpořit změnu systému.

Tomáš 
Kupča

48 
ředitel společnosti 
Dobrá 
ANO

Náš lid to jsou kořeny, které 
dobře vyživují kmen stromu, 
ale co listy? Není je opravdu 
už potřeba vyměnit?

www.anobudelip.cz               
www.facebook.com/anobudelip
www.youtube.com/anobudelip Andrej Babiš v Ostravě do rána diskutoval v Mulata Baru 

na Stodolní.

Stánek ANO na náměstí v Bruntále přilákal spousty lidí.
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Podporovatelé

Desítky mrtvých coby výstupní kontrola kvality alkoholu

Radim Jančura (majitel firmy Student Agency)
Dokud jsem pana Babiše osobně nepoznal, 
příliš mě nezajímal. Říkal jsem si jen, že je 
příliš bohatý a kde to asi vzal. Po setkání 
s ním jsem ho začal studovat, hledat chyby, 
ale nepřišel jsem na žádné. Firmy, které má, 
neprivatizoval, nespekuloval s nimi a neutíkal 
od nich, stavěl je na nohy a ty značky dnes 
známe a dobře fungují. Andrej Babiš stačil 
dát do boje proti rakovině miliony korun, 

na nákup politiků by mu stačilo méně.

Jannis Samaras (majitel firmy Kofola)
Když jsem viděl Andreje, jak vytáhl 
u Krause plakát ANO se slovy „pojďme 
to změnit,“ tak jsem si říkal, že je 
normální blázen. Když vidím, jak jde 
s kůží na trh, tak mi intuice říká, že to je 

z jeho strany opravdu nezištné. Fandím mu, a to i přesto, že se 
politice spíš vyhýbám.

Roman Šebrle (desetibojař)
Nikdy jsem neměl potřebu a chuť podpořit 
politickou stranu, ale nyní je taková doba, 
že to nelze přehlížet a proto chci podpořit 
ty, kteří to opravdu nejen myslí, ale i dělají 
nezištně a i na základě toho, co všechno 
dobré je za Andrejem Babišem vidět, tak 
budu rozhodně volit hnutí ANO. http://www.
ovov.cz/o-projektu/olympijske-legendy/75

Hnutí ANO dále podporují:
Robert Změlík (bývalý atlet), Šárka Kašpárková (basketbalistka, 
bývalá atletka, skokanka do výšky a trojskokanka), Ondřej 
Synek (veslař), Vladimír Růžička (bývalý hokejista, trenér), 
Dalibor Janda (zpěvák), Veronika Žilková (herečka)

Na následky požívání alkoholu s přimíchaným metanolem 
loni zemřely desítky lidí. Další oslepli a ví Bůh, kolik jich ještě 
bude. Sledovala jsem všechna možná média a také pohotovost 
reportérů a redaktorů, kteří se snažili vypátrat, kde se 
tady vražedný alkohol najednou vzal. A tak jsem 
zalovila ve svých vzpomínkách a archivech. 
Musela jsem sáhnout hodně hluboko. Je to 
totiž už zhruba patnáct let, co jsem o výrobě, 
dovozu a prodeji natočila pro Českou televizi 
řadu reportáží. Tenkrát šlo „jenom“ o peníze; 
o desítky miliard. 
Vzpomínám na situace, když jsme s kamerou 
přímo při činu chytili dovozce, které jsme 
sledovali až na místo, kde byly složeny 
pověstné modré sudy. Byla to doba, kdy 
například v Českém Těšíně stála téměř 
všechna auta před garážemi. Garáže 
byly totiž většinou plné modrých sudů, 
plných lihu. Na tržišti v Českém Těšíně 
převládala polština. Každý z Poláků 
nakoupil u stánků lahve s alkoholem 
a spěchal s nimi na druhý konec 
mostu do Polského Těšína. Tam už 
stály prázdné přepravky, do kterých 
byl bleskurychle přemístěn obsah 
tašek, a zákazníci se okamžitě 
vraceli zpět na tržiště. To byla jejich 
pracovní náplň od časného rána 
do pozdního večera. 
Samozřejmě mě tehdy začalo 
zajímat, odkud se alkohol v tak 
obrovském množství bere. Byl 
neokolkovaný a o nějaké kontrole 
ze strany státních institucí nemohla být 
řeč. Nejfrekventovanějšími jmény lidí, 
kteří za těmito obchody stojí, byli pánové 
Jindřich Sznapka a Marian Kuś. Oba tenkrát 
nejvyšší představitelé Českého Těšína. Dnes 
už majitelé realit a jedni z nejbohatších lidí 
v Českém Těšíně a okolí. Nebyli to ale jen oni 
dva, byly jich stovky, kteří se na možnosti 
tohoto obchodování přiživili. 
Sledovali jsme, kam auta s nákladem lihu 
míří. Průběžně jsme našli a točili desítky 

míst, kam s lihem pod různým označením, jezdila. Výsledkem 
různého označení (stejně, jako u LTO) bylo, že tento alkohol nebyl 
nikdy zdaněn. Už tehdy šlo o desítky miliard korun. Výrobní cena 
94-96procentního alkoholu byla totiž 14 korun a poté, co byl 
správně naředěn na 38 procent (vzniklo 2,5 litru), každý půllitr se 
prodával zhruba za 60 korun, podle značky více, či méně. Každý si 
může spočítat, kolik se na tom dalo vydělat. 
Když jsme přijeli do velké firmy v centru Zlína, natočili jsme tam 
bedny s desetitisíci čerstvě vytištěnými etiketami, další bedny 
se šroubovacími uzávěry a hned vedle toho průmyslovou 
špuntovačku a linku přímo za provozu. Ale i dělníky, kteří 

stáčírnu obsluhovali, a nakládání lahví v přepravkách na auta, 
která je rovnou rozvážela dál. Byla to velkovýroba, kde se 

denně stáčely řádově tisíce lahví. Zákazník samozřejmě nic 
nepoznal. Už tenkrát jsem věděla o rodině Březinových, 

která za obchody s lihem na Zlínsku stála.
Takových stáčíren byly na Moravě možná stovky. 
Vyrábělo se ve dne v noci. 
Musíme si uvědomit, že to, o čem tady píšu, se 
odehrávalo někdy kolem roku 1996. Všechny reportáže 
na toto téma byly odvysílány Českou televizí. Hovořili 
v nich řadoví celníci, ale i ti z Generálního ředitelství 
cel. Všichni věděli, o co jde, ale na to, aby si toho 
státní orgány všimly, jsme si museli počkat až 
dodnes. Teprve teď snad každý pochopil, že řadový 
občan nahradil to, co jsme dřív znali jako „výstupní 
kontrolu“. Do chvíle, než je nevratně poškozeno 
naše zdraví, nebo začneme umírat, je všechno 
v pořádku. 
Museli zemřít lidé, aby se tento šlendrián 

a mnohamiliardový daňový únik zastavil? 
Nemuseli. Nemuseli, kdyby se tehdejší i současní 

politici chovali tak, jak jim velely zákony, mnohdy i ty, 
které sami přijali. Tvářit se dnes, páni politici, že jste 
o tom nevěděli, je výsměch každému občanovi naší 
země. Je to výsměch těm mrtvým a jejich rodinám. 
Vinni jste vy. Byla to časovaná bomba a jednoho dne 
prostě vybuchla.
Příběhů, jako je tento, znám stovky. LTO, Drahé 
(bezcenné) kameny, Kampeličky, Diag Human a další… 
To se už nikdy nesmí opakovat.
 JANA LORENCOVÁ, 

 kandidátka hnutí ANO  
 do Poslanecké sněmovny


